
   

  

Gemeente Epe 

t.a.v. de voorzitter van de Raad, 

Burgemeester H. Van der Hoeve 

Marktplein 1 

8161 EE Epe 

Oene, 29 Mei 2017      Betreft: ontslagaankondiging en verklaring 

Geachte Burgemeester, beste Hans, 

Hierbij dien ik mijn ontslag in als raadslid van de gemeenteraad van Epe met ingang van de komende 
raadsvergadering van 15 juni 2017. 

De afgelopen jaren heb ik mij met ongekend veel passie en plezier  ingezet voor de belangen van de  gemeente 
Epe en de belangen van de VVD in het bijzonder. Het is een taak die ik zeer serieus neem, zeker in een tijd 
waarin de lokale democratie op springen staat. Dat is ook de reden waarom ik die taak neerleg. Ik kan mijn 
raadslidmaatschap op dit moment niet uitvoeren op de wijze die ik voorsta. 

Ik vind dat ik een verantwoordelijkheid heb naar onze inwoners en in het bijzonder de 199 kiezers die op 19 
maart 2014 hun voorkeursstem uitbrachten op mij persoonlijk. Hiermee verzekerden zij mij van een raadszetel 
in de gemeenteraad van Epe. Tot op de dag van vandaag ben ik hier dankbaar voor. Deze zetel moet dus ook 
bezet zijn. 

Mijn gezondheid en mijn zakelijke ambities vergen op dit moment en de komende periode alle aandacht van 
me om te leren leven met hetgeen er enkele maanden geleden bij mij is medisch is geconstateerd en aan u als 
voorzitter van de gemeenteraad door mijn fractievoorzitter is gecommuniceerd. Er moet weer balans komen in 
mijn leven en dit kan voor mij alleen vanuit een “0” situatie. 

Met pijn in mijn hart neem ik daarom afscheid van het hoogste orgaan van onze gemeente. Ik ben geen man 
van grote woorden, doorgaans concreet en direct, een publiek afscheid wens ik daarom niet.  

Echter wil ik uitdrukkelijk grote dank uitspreken naar mijn fractie. Zij hebben mij de afgelopen maanden enorm 
gesteund. Ik hoor vaak het vooroordeel dat VVD’ers in de essentie niet sociaal zouden zijn. Ik denk dat 
diegenen die dit vooroordeel onderschrijven het woord sociaal verwisselen met verantwoordelijkheid of 
loyaliteit. Wat waren wij een team vanaf medio 2010, ik zal dit erg gaan missen! 

Als laatste wil ik de overige leden van de gemeenteraad en het College van B&W nadrukkelijk meegeven uw 
oren en ogen open te houden voor onze inwoners. Alleen met een luisterend oor, zoekend naar verbinding 
kunnen problemen snel gesignaleerd worden, maar nog belangrijker, oplossingen voor die problemen snel 
gerealiseerd worden voordat deze geëscaleerd zijn. Een snelle, faciliterende, luisterende, meedenkende  en 
efficiëntere gemeente Epe begint immers bij uzelf. Beleid maakt nog geen realiteit. 

Ik dank u, de leden van de raad en het college van B&W voor de meestal prettige samenwerkingen de 
afgelopen jaren en eindig dan ook met een welgemeend tot ziens. 

Met vriendelijke groet, 

Joh. G. (Jordy) Aalberts 

Raadslid VVD  

 


